

Minutes of Proceedings and Evidence of the Standing Committee on

# Finance

## RESPECTING:

Pursuant to Standing Order 108(2), consideration of the Goods & Services Tax—Technical Paper (August 1989)

## WITNESSES:

(See back cover)

Pursuant to Standing Order 108(2), the Committee resumed consideration of the Technical Paper on the Goods and Services Tax released by the Minister of Finance on Tuesday, August 8, 1989. (See Minutes of Proceedings and Evidence, Thursday, August 15, 1989, Issue No. 43.)

Alexander McKichan made a statement with the witnesses, answered questions.

At 8:34 a'clock p.m., the sitting was suspended.

At 8:38 a'clock p.m., the sitting was resumed.

Tom Ross made a statement with the witnesses, answered questions.

Bill Rowe made a statement with John Lawson, answered questions.

At 9:21 a'clock p.m., the Committee continued the sitting until 10:00 p.m.

Second Session of the Thirty-fourth Parliament, 1989

Procès-verbaux et témoignages du Comité permanent des

# Finances

## CONCERNANT:

Conformément à l'article 108(2) du Règlement, étude de la taxe sur les produits et services—Document technique (août 1989)

## TÉMOINS:

(Voir à l'endos)

En conformité du paragraphe 108(2) du Règlement, le Comité poursuit l'étude du document technique concernant la taxe sur les produits et services publié par le ministre des Finances le mardi 8 août 1989. (Voir les Procès-verbaux et témoignages du Comité, jeudi 15 août 1989, fascicule n° 43.)

Alexander McKichan fait une déclaration avec les autres témoins, répond aux questions.

À 20 h 34, la séance est suspendue.

À 20 h 38, la séance reprend.

Tom Ross fait une déclaration avec les autres témoins, répond aux questions.

Bill Rowe fait une déclaration avec John Lawson, répond aux questions.

À 21 h 21, le Comité continue la séance jusqu'à 10 heures.

Deuxième session de la trente-quatrième législature, 1989